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Kaj pričakujemo od
Markovičeve vlade?

Jugoslavija je minuli četrtek
končno dobila novo vlado. Kot
je bilo pričakovati, jo bo vodil
Ante Markovič, priznani gospo-
darstvenik, delno pa tudi politik,
saj je bil tudi član predsedstva
Hrvaške. Markovič je naredil ob
oblikovanju svoje vlade precej-
šen rez. Ne le, da je zahteval
povsem odprte roke pri izbiri
Ijudi in pa s tem, ko je zmanjšal
vlado za deset Ijudi. Ukinil je tu-
di šest zveznih komitejev in med-
republiške komiteje in s tem,
verjetno, precej zmanjšal zvezno
administracijo. Ali je s svojim
programom tržnega gospodare-
tva, demokratične družbe,
predvsem pa večje odprtosti v
Evropo prava podoba človeka,
ki naj bi to državo izvlekel iz
ekonomske krize, revščine in
izrednega stanja na Kosovu —
vprašali smo občane Šiške?

Anketo pripravil: Ivan Šučur

Slavku IH IK)K11\, elektrolehnik
,,Pričakujem, da bo novi premier na-

pravil več reda v gospodarstvu, ki je za-
bredlo v hude težave. Treba je več za-
konitosti, spoštovanja in mišljenja dru-
gih, ne pa samo uveljavljati svoje želje
in hotenja pod vsako ceno. Moral bo
zamenjati precej, precej ljudi v zvezni
administraciji, v republiških, pokrajin-
skih in občinskih tudi, kajti ravno ta
zakoreninjena birokracija je vir mno-
goterih težav, ki nas sedaj pestijo.
Izboljšati je treba odnos do dela, kajti
samo delo je merilo za osebne dohod-
ke. Vlada je zelo ekonomsko usmerje-
na in je to tudi prav. Politiki naj se
ukvarjajo s politiko, gospodarstveniki
pa z gospodarstvom".

Taljana KUJIČ, pedagog-defekloloK
,,Ker sem zaposlena v prosveti, scve-

da me predvsem zanima, da bo gospo-
darslvo pod vodstvom predsednika ZIS
Anteja Markoviča končno zaživelo.
Kajti od materiatne osnove naše družbe
je odvisna ludi prosvetna dejavnost. Ne
pričakujem, da bodo ti uspehi takoj,
ampak, če bomo naše družbene, poli-
tične in nacionalne odnose bolj sprošče-
no in pošteno urejali, se bo ludi gospo-
darstvo hitreje opomoglo. Z druge stra-
ni pa sc bodo z reformo gospodarsiva
izboljšali tudi družbenopoliiični odno-
si. Pričakujem tudi, da se bo zmanjšala
naša prosvetna birokracija, da pravi
Ijudje pridejo na prava mesta. Gospo-
darska reforma naj bi prinesla tudi več
denarja za poklicno usmerjanje in izo-
braževanje, kajti brez šolanih slrokov-
nih kadrov ni vstopa v Evropo 92."

Robert MARINSKK, gimn. maturant
,,Od nove vlade ne pričakujem pro-

več. Največ, kar lahko dosežc, je zau-
siavitev drvenja infiaeije, kar pa seveda
ne bomo občutili, saj smo pregloboko v
tcžavah. Upanje obstaja tudi, da se bo-
do odpravile razlike, ki so se pojavile v
,,enakopravni socialisiični" družbi, ki
naj bi bile v naši državi. Lepo bi bilo, čc

• bi spet zavladal stari mir in bi se lahko
mirno razvijali, mi mladi pa imeli prilo-
žnost za zaposlitev, uveljavljanje v dru-
žbi in socialno varnost. Pričakujem, da
bomo končno uveljavili tržno ekono-
mijo. Vse tisto, kar se danes dogaja v
Jugoslaviji je po$ledica gospodarske
krize. Z njenim odpravljanjem bi se
znebili ludi družbeno-političnih težav."

Mirjana IM)I INSKK. vudja knjigo-
vudstva

,,Po iisiein, kaj smo brali in slišali,
mislim. da bo znal urediti stvari koi je
ireba. Ljudje mu kar zaupajo, samo
bojim s.e, da vsega, kar si je zamislil, ne
bo mogel izpeljati do konca, oziroma
da bodo za nekatere ukrepe zelo hudi
odpori. Kajti veliko ljudi se ne zaveda,
kaj tržna ekonomija potegne za sabo,
da sc s tem samoupravljanje in socialna
varnost konča. In ko bo prišlo do prvih
socialnih udarcev, bodo hude reakcije.
Vprašljivo je, koliko bo zdržal, oziro-
ma koliko mu bodo nasprotniki gospo-
darske reforme pustili vzjrajati v pro-
gramu, ki ga je zastavil. Inflacija pa je
taka, da jo je težko obrzdati. To je po
mojem vprašanje desetih let."

Branko VEKIČ. novinar-urednik
,,Poteni, ko sem poslušal ekspoze no-

vega mandaiarja ZIS Markoviča v
skupščini Jugoslavije, sem prepričan,
da se bo v tem morda prelomnem tre-
nutku za našo samoupravno socialistič-
no skupnost kriza ustavila in da bodo
slvari krenile na bolje. Glede na Mar-
kovičev program in sestavo njegove
vlade sem zmerni optimist. Optimist
sem ludi zaradi tega, ker se je novi pri-
mier v svojem programu usmeril pred-
vsem v ekonomsko politiko in ker je prvi
predsednik zvezne vlade, ki jc iovarno
videl ludi od znotraj. S lem je ludi spo-
znal ležave združenega deia Jugoslavi-
je".


